
 
 

 
 

 

 

 

 

Tilstede: Bestyrelsesmedlemmerne Birgit Thejls (BT), Sten Emborg (SE), Jan Bredde An-
dersen (JBA), Henrik Sieling (HSI), Jens Rosengaard (JR) Leif Jørgensen (LJ), Henrik 
Sengeløv (HSE), Erik Kragh-Hansen (EKH) og suppleant Kirsten Danø (KD) og Peter 

Clemmensen (PC). 
 
Afbud: Ingen. 

 
Dagsorden: 
 

1) Opsamling og godkendelse af referat fra sidste møde 
2) Meddelelser siden sidst: 

- Post og meddelelser 
- Ind og udmeldelser 

3) Økonomi og nyt fra kassereren: 
- Status 
- Andre sager? 

4) Havnelavet: 
- Norreco sagen 
- Økonomi 
- Andre sager? 

5) Sager til behandling: 
- Betaling for vinterplads 
- Arbejdet i Svanemøllekredsen 
- Andre sager? 

6) Nyt fra udvalg: 
- Pladsudvalget 
- Driftsudvalget / rekonstruktion 
- Husudvalget 
- Bladudvalget 
- Web-udvalget og ny hjemmeside 
- Sejlskolen 
- Kapsejladsudvalget 
- Festudvalget 
- Nordreklubhusudvalget 
- Lokalpolitisk udvalg  

7) Planlægning af kommende aktiviteter 
 
Referat: 
 

Ad 1: Opsamling og godkendelse af referater fra sidste møder: 

 
Referaterne nr. 23 var godkendt blev underskrevet. 

 
Ad. 2: Meddelelser siden sidst: 

 Referat af bestyrelsesmøde nr. 24, 

d. 9. december 2010. 
 

9. jan. 2011. 



 

  Side 2 

 
Post & meddelelser: 

 
Intet. 
 

Ind og udmeldelser: 

 
Intet. 
 

Ad 3: Økonomi og nyt fra kassereren: 

 
Status: 

 

Intet nyt. 
 
Andre sager: 

 

• SE rejste spørgsmål til ansøgning om pensionistmedlemskab. Bestyrelsen besluttede, 
at en årsopgørelse bør lægges til grundlag. 

 

• SE fremlagde undersøgelser af klubbens investeringsmuligheder af formuen. Bestyrel-

sen besluttede samlet at investere formuen i Finansbanken til 2,7 %, såfremt bankga-
rantien også dækker foreninger. I modsat fald investeres i skibskreditobligationer, 
halvdelen til udløb i 2012 og halvdelen til udløb i 2014. 

 
• Endvidere besluttede bestyrelsen, at oprette en konto i Arbejdernes Landsbank til 1,7 

% i forrentning og ret til op til 6 hævninger årlig, for det løbende og konstaterede 

overskud på driftsregnskabet. 
 

Ad. 4: Havnelavet: 

 
Norreco sagen: 

 
HSI orienterede bestyrelsen om de drøftelser og aktiviteter der er pågået, i forbindelse 
med vi erfarer, at By & Havn har indgået aftale med Norreco om at etablere et jordbe-
handlingsanlæg på nabogrunden til sønder landplads. Herunder de gener vi og vores om-

givelser frygter anlægget vil medføre. Resultatet er, jf. drøftelser med vores lokalt politi-
ske udvalg og HS, at der er tilsendt Miljøankenævnet i Københavns kommune en anke 
imod den screening der er udarbejdet, som fraråder nødvendigheden af en VVM undersø-
gelse, som vi subsidiært kræver gennemført. Status er, at vi afventer svar og reaktioner 
herpå, hvilket bestyrelsen tog til efterretning. 

 
Andre sager: 

 

Intet. 
 
Ad. 5: Sager til behandling: 

 



 

  Side 3 

Betaling for vinterpladser: 

 

Der er opkrævet vintervand- og land efter reglerne. Ca. 20 både ved vi ikke noget om. 5 
af disse medlemmer, der ikke har orienteret klubben forlods, som reglerne kræver, har 
klaget over opkrævningen, da deres både opbevares andre steder i vinter og formentlig 

er et par stykker mere i samme situation. SE spørger derfor bestyrelsen i sagen? 
 
Bestyrelsen besluttede at fastholde gældende regler, samt at medlemmerne skal oplyses 

at manglende betaling også følger klubben regler. 
 

Arbejdet i Svanemøllekredsen: 

 
EKH orienterede om de aktuelle diskussioner i kredsen om de fremtidige opgaver og 
strukturen. Bestyrelsen drøftede perspektiverne og fandt ideerne gode. EKH fik således 

opbakning til det videre arbejde frem mod forårets generalforsamling. 
 
Andre sager:  

 
Intet. 

 
Ad. 6: Nyt fra udvalg: 

 
Pladsudvalget: 
 
Intet. 

 
Driftsudvalget: 
 

Klubben har modtaget brev fra den tidligere driftsudvalgsformand vedr. dækning af div. 
fakturerede udgifter mv. Bestyrelsen indstiller til HS, at de fakturerede udgifter dækkes, 
enten ved at vi modtager en samlet (original) faktura, vedhæftet kopier af bilag, eller ved 

modtagelse af de enkelte originale fakturaer, stilet direkte til HS. 
 

Herudover ansøges om tabt arbejdsfortjeneste i tilknytning til en række løste opgaver. 
Bestyrelsen besluttede ikke at imødekomme dette. 
 

Dels er vores tillidshverv i klubben principielt ulønnet arbejde - og dels forudsætter en 
fravigelse herfra, at der er tale om helt ekstraordinære situationer, som er forhåndsgod-
kendt af bestyrelsen. Man kan således ikke fakturere ”tabt arbejdsfortjeneste” på forven-
tet efterbevilling. 
 
Husudvalget: 

 
Intet. 
 

Bladudvalget:  

 
Intet. 



 

  Side 4 

 
Web-udvalget og ny hjemmeside: 

 
• Der blev konstateret usikkerhed i bestyrelsen om forventningerne er at alle skal ar-

bejde som små ”webmastere”, eller er ansvarlige for at levere stof til en webmaster 

og et udvalg? Bl.a. JBA siger fra overfor førstnævnte. Det blev aftalt at BT snakker af-
klarende med Allan. 

 

• Den ny hjemmeside går i luften d. 1. jan. SE udsender derfor en nytårs SMS til med-
lemmerne med info om dette i starten af det nye år. 

 

• Alle bør gå ind på siden og yde webmaster fit back på hvert deres område. Adressen 
er indtil videre www.sejlklubbenkbh.demo.foreningssite.dk Meldinger og forslag til det 
videre arbejde skal ske til (Allan) aj@bureaulist.dk  

 
Sejlskolen: 

 
• Spørgsmålet om arbejdspresset for skolechefen er fortsat uafklaret. Der er pt. følere 

ud i forhold til en evt. arbejdsdeling på flere personer. Bådsmandssituationen er også 

uafklaret. Enkelte efterlever ikke indgåede aftaler eller ”gør hvad der passer dem”. 
Der arbejdes videre med at løse disse problemer. 

 
• Bestyrelsen godkendte at der i 2011 indkøbes en ny alu-mast (stående og løbende) til 

en forventet pris på kr. 32.000 der skal indarbejdes i budgettet. 
 

• Endvidere godkendte bestyrelsen indkøb af en ny påhængsmotor i 2010 på 4 – 5 hk. 
 
• Overvejelserne om evt. udskiftning / nye både afventer en koordinering og afklaring 

med Svanemøllekredsen. 
 
• Skolen forventer et budgetforslag for 2011 på kr. 24.000 + 3,5 % samt midler til 2 

nye bådpresenninger. 
 

• Endelig blev det oplyst, at optagelse og betaling til sejlskolen fremover tilrettelægges 
i februar måned. 

 

Kapsejladsudvalget: 
 
Intet. 
 
Festudvalget:  
 

Intet. 
 
Lokalpolitiskudvalg:  

 
Intet. 
 



 

  Side 5 

Nordreklubhusudvalget: 

 

Intet. 
 
Ad. 7: Planlægning af kommende aktiviteter:  

 
Bestyrelsen planlægger øvrige aktiviteter i 2011 på et kommende møde.  
 

• Generalforsamling i HS d. 17. marts. 
• Generalforsamling d. 14. april. 
 
Kommende mødedatoer: 

 

Følgende mødeplan for bestyrelsen i 2011 er besluttet: 
 
Mødedato: Forplejning: 
13/1  Jan 
10/2  Henrik Si 
10/3  Birgit 

GF-HS 17/3 
5/4  Henrik Se 

GF SKK 14/4 
12/5  Sten 
9/6  Erik 

10/8  Jens 
8/9  Jan 
13/10  Peter 

10/11  Ny suppleant 
8/12.  Leif 
 

Ad. 8: Eventuelt:  
 

Intet. 
 
 

Referent Henrik Sieling 

 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 

 



 

  Side 6 

Referatet – bestående af i alt 6 sider inkl. denne - er godkendt ved bestyrelsens 

underskrifter på førstkommende bestyrelsesmøde d. 13/1 2011: 

 
 
 

_______________________  ________________________ 
Formand Birgit Thejls   Næstformand Henrik Sengeløv 
 

 
 
_______________________  ________________________ 

Kasserer Sten Emborg.   Pladsudvalgsformand 
Jan Bredde Andersen 

 

 
 
_______________________  ________________________ 
Sekretær Henrik Sieling   Bestyrelsesmedlem 

Erik Kragh-Hansen 

 
 
 
_______________________  ________________________ 
Bestyrelsesmedlem    Bestyrelsesmedlem 
Leif Jørgensen    Jens Rosengaard 

 
 
 

_______________________  __________________________ 
Suppleant Peter Clemmensen  Suppleant Kirsten Danø 


